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AYSEL BEREKE 

İLETİ 

Yazısı 4.sayfada Yazısı 5.sayfada
DR. ALİ YILMAZ 

Daha önce korsan taşımacılığa karşı haklarının korunmasını isteyerek 
konvoy yapan Antalya Servisçiler Esnaf Odası üyesi C plakalı servis 
araçları sahipleri, korsan taşımacılığa karşı düğmeye basılması 
sonrasında teşekkür konvoyu yapacak.  Nizamettin ÖZMEN 6’da

SERViSÇiLERDEN 
TEŞEKKÜR 
KONVOYU Antalya Kültür Yolu Festivali 

kapsamında, Büyük Önder 
Mustafa Kemal Atatürk'ün 
ebediyete intikalinin 86. yılı 
dolayısıyla "Son Veda: Beni 
Hatırlayınız" adlı konser 
düzenlendi.
8’de

SONSUZA DEK SONSUZA DEK 
iZiNDEYiZiZiNDEYiZ

ANTALYA'DAN DÜNYA 
SAHNELERİNE!

Antalya Devlet Senfoni Orkestrası flüt 
sanatçısı Doç. Lelya Bayramoğulla-
rı, Hollanda'nın Ittervoort kentinde 
düzenlenen uluslararası "Low Flutes" 
Flüt Festivali'nde solist olarak sahne 
aldı.6’da

Çarşının 14 milyon TL borç için satışa çıkarıldığı öğrenildi. 
Belediyenin alanın icra yoluyla satılmasına herhangi bir 
tepki vermediği ve alacaklılarla iletişime geçmediği bilgisine 
ulaşılırken borcun 2021 yılından kaldığı ve 3 yıldır ödenmediği 
kaydedildi. Birçok kişiye borcu bulunan belediyenin satış 
sonrası sıra cetveli ile borcun ödeneceği ifade edildi. Bunların 
yanı sıra belediyenin Meltem’de başka bir taşınmazı olmadığı 
bilgisine de ulaşılırken ileriki dönemlerde yapılabilecek 
projelere alan tahsis edilemeyeceği de ifade edildi.
Arda KIR 6’da

MELTEM BU KADAR UCUZ DEĞİLMELTEM BU KADAR UCUZ DEĞİL

ÇARŞIYI BÜYÜKŞEHiR ÇARŞIYI BÜYÜKŞEHiR 
ALSINALSIN
Akdeniz Gerçek’in gündeme getirdiği 
Meltem Çarşı satışının icradan 
satış ihalesi 1 Kasım 2024 Cuma 
günü başlamıştı. İhaleye henüz 
teklif yapılmazken kent paydaşları 
ve CHP’li isimler alanı Büyükşehir 
Belediyesi’nin alarak sosyal tesis 
alanı olarak hizmete açmasını önerdi.
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Yazısı 4.sayfada

ÇEVRE 

MURAT YILDIRIM 
Yazısı 5.sayfada

GÜNDEM

Gürsel DEMİROK

Tadilata Hasibe Köse, Sıla Deveci, Sertan Atalar, Bayram Abay, Ramazan Abay, Merve Nur Abay Döner, Erhan Altıntoprak ve İsmail Öztürk isimli vatandaşlar itiraz etti. Toplamda 8 itiraz bulunan kararın hukuki tarafı olmadığı, şehir planlamacılığı ve bölge halkının ihtiyaçları ile ilgili alakası bulunmadığı ve tek sebebinin rantsal çıkar ilişkileri olduğu ifade edildi. Akaryakıt istasyonunun kamu güvenliğini tehlikeye atabileceği belirtildi.Arda KIR 6’da 

‘ARAPSUYU’NA 
BOMBA’YA 
DAVA YOLDA 
Antalya Büyükşehir Belediyesi Meclisi’nde Temmuz Ayı’nda gündeme gelen ve oybirliği ile geçen Konyaaltı Arapsuyu Mahallesi’nde ticaret ve 
konut alanının akaryakıt ve servis istasyonu alanına dönüştürülmesine yapılan itirazlar reddedildi. Karara itirazcıların dava açılacağı öğrenildiİTİRAZLAR REDDEDİLDİ  
İlk kez 2018’de gündeme gelmiş ve İmar ve Bayındırlık Komisyonu’na gönderilen akaryakıt istasyonu tadilatı CHP’li Muhittin Böcek döneminde 2022 yılı Haziran ayında meclise gelmişti. O dönem geçmeyen Konyaaltı Arapsuyu Mahallesi 5666 ada 5, 6 parsellerin ticaret alanından, 11 parselin ise konut alanından akaryakıt ve servis istasyon alanına dönüştürülmesi teklifi Temmuz Ayı Meclisi’nde oybirliği ile geçmişti. Dün yapılan mecliste tadilata gelen itirazlar reddedildi. 

RANTSAL ÇIKAR İLİŞKİLERİ Mİ VAR?

CHP Antalya İl Başkanı Nail Kamacı, Akdeniz Gerçek Gazetesi'nin gündeme taşıdığı haberler ve eleştirilerin ardından 5 gün sonra sessizliğini bozarak 81 il başkanı ile açıklama yaptı Akdeniz Gerçek Gazetesi'nin gündeme getirdiği "Türkiye ayağa kalktı, Antalya İl Başkanı’ndan ses yok!" haberi ve Songül Başkaya'nın kaleme aldığı "Türkiye ayakta, Antalya sessiz…" yazısının ardından, 5 gün sonra ilk defa CHP Antalya İl Başkanı Nail Kamacı'dan açıklama geldi.4’te 

KAMACI’DAN 5 GÜN SONRA AÇIKLAMA 
“Kirli Maşalara “Kirli Maşalara 
Kurban Etmeyeceğiz”Kurban Etmeyeceğiz”

Kamulaştırmasız el atma 
borçları sebebiyle icraya veri-
len Muratpaşa Belediyesi’ne 
ait olan Meltem Çarşısı’nın 
ihalesi 1 Kasım 2024’te ger-
çekleşecek. İlk kez Akdeniz 
Gerçek’in kamuoyuna duyur-
duğu konuyla ilgili Antalya 
halkı satışın yapılmaması için 
imza kampanyası başlatırken, 
Akdeniz Gerçek’in konuyla 
ilgili sorularını yanıtlayan 
Muratpaşa Belediye Başkanı 
Ümit Uysal, alana herhangi 
bir ticari alan yapılmayacağını 
belirterek, satış sonrası halkın 
mağdur olmayacağını ifade 
etti.Arda KIR 4’te

MELTEM ÇARŞISI SATILACAK! 

BİNALİ EFE 

Yazısı 6.sayfada
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Antalya’da tartışmaların eşliğinde Kepez ilçesi Esen-tepe Mahallesi’nde göreve başlayan Suriye uyruklu imam, yakın zamanda vatani görevini yerine getirmek için Türk askeri olacağını 

söyledi. Suriye uyruklu bir imamın arkasında namaz kıl-mayı reddettiklerini söyle-yen bir mahalleli, “Sesimizi duyuramadık” dedi.Necdet Görkem SUCU 6’da

SURiYELi iMAM SURiYELi iMAM ASKERE GiDiYORASKERE GiDiYOR
Türkiye gündemini uzun süredir meşgul eden sokak hay-vanlarının katlini içeren yasaya tepkiler büyürken, Ankara’da yaşanan hayvan katliamı gündeme geldi. Antalya Veteriner Hekimler 

Odası Başkanı Murat Karabayoğlu, “Bu tür haberler geldikçe, daha önce açıkladı-ğımız çözüm önerileri devreye sokulmadıkça , bu sorun katlanarak büyüyecektir” dedi.Arda KIR 4’te

“SORUN KATLANARAK 
“SORUN KATLANARAK BÜYÜYECEK”BÜYÜYECEK”

Temmuz Ayı’nda Antalya Şoförler ve Otomobilciler Odası ve Martı Tag arasında gerçekleşen davada haksız rekabet ileri sürülerek erişim engeli kararı verilmişti. Başkan Mehmet Ali Alkan, korsanla mücadelenin süreceğini belirtti.Arda KIR 5’te

Korsanla mücadele sürüyor
Korsanla mücadele sürüyor

Muratpaşa Belediyesi’nin borçlarından dolayı icra yoluyla Meltem Çarşısı’nın 
satışını kabul edilebilir bulmayan Fahrettin Köken, ¨Bu satışı kabul etmiyoruz. 
Ama alacaklar bunu satışa çıkaracaklar. Belediye alacaklarla bir protokol 
yapmadığı sürece çözüm üretmek olası değil. Genel bir revizyon imar planı 
yapmak gerekiyor. Muratpaşa Belediyesi, Antalya Büyükşehir Belediyesi ile 
beraber bu konuya el atmalı¨ dedi. Muratpaşa Belediyesi’nin geçtiğimiz gün 
paylaştığı ¨Bugüne kadar hiçbir esnafımıza ödememizi aksatmadık şimdi bu 
ödeme süresini daha belirgin hale getiriyoruz¨ paylaşımına yönelik konuşan 
Köken, ¨Güzel, çok güzel. Elbette bir şey almışsan borcunu da ödeyeceksin. 
İnşallah öderler Meltem'in borcunu da¨ dedi.Dilan ANDIÇ 

DURDURUN BU SATIŞIMeltem Çarşısı’nın Antalya Gayrimenkul Satış İcra Dairesi tarafından 100 milyon 215 bin TL’den satışa çıkarılmasına yönelik konuşan Antalya Büyükşehir Belediye Meclisi’nin eski üyesi ve ünlü imar hukukçusu Fahrettin Köken, yardım çağrısında bulundu. 
MELTEM’İN SATIŞI KABUL EDİLEMEZMeltem’in gözde noktası olan Meltem Çarşısı, Muratpaşa Belediyesi’nin borçlarından dolayı icralık oldu. Geçmiş yıllardan günümüze kadar çeşitli hizmetlerde bulunan Meltem Çarşısı Antalya Gayrimenkul Satış İcra Dairesi tarafından 100 milyon 215 bin TL’den satışa çıktı. Geçmişte Meltem’e büyük hizmet veren alanın satışına karşı çıkan ünlü imar hukukçusu Fahrettin Köken, ¨Meltem Çarşısı kamuya mâl olmuş bir alan. İcra marifetiyle de olsa, kamunun ve belediyenin elinden çıkıp, özelleşmesini kabul etmek olası değil¨ ifadelerini kullandı.

TEHLİKE ÇANLARI ÇALIYOR 

HATİCE AKKILIÇ

Yazısı 4.sayfada

BİR FİKRİM VARKafanız değişmezse vücudunuz değişsin

Alevi-Bektaşi Cemevi Daire Başkanlığı 

Antalya Gayrimenkul Satış İcra Dairesi, tara-fından 100 milyon 215 bin Lira’dan satışa çı-kan tapuda Bahçelievler Mahallesi 5015 ada 6 parselde gözüken Meltem Mahallesi’nde bulunan Meltem Çarşısı’nın satışına Meltem sakinlerinden tepkiler büyüyor.  Muhtar Sarı, “Meltem halkı adına her türlü mücadeleyi vereceğim” dedi.Arda KIR 6’da

MELTEM DiRENiYOR!Antalya gündemine taşıdığımız Muratpaşa Belediyesi’nin mülkiyetindeki Meltem 
Çarşısı’nın icra sebebiyle satışa çıkmasına tepkiler yükselirken Meltem Mahalle 
Muhtarı Ömer Engin Sarı, satışın iptali için imza kampanyası başlattı. Kampanyaya ilk 
imzayı atan Muhtar Sarı, “Meltem’i savunacağız” diyerek kampanyaya destek istedi. “MELTEM İÇİN MÜCADELE EDECEĞİZ”

Yönetim Kurulu Başkanı Yusuf Hacısüleyman, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Hakan Pakalın ve Yönetim Kurulu Üyesiz Özgür Karagöz ile birlikte, TOBB Antalya Genç Girişimciler Kurulu İcra Komitesi Başkanı Ramazan Dikmen ve İcra Komitesi Üyeleri ile bir araya geldi.5’te

“MÜCADELEMiZ “MÜCADELEMiZ SÜRECEK”SÜRECEK”

 Antalya'nın Kaş ilçesinde dün peş peşe 4,1 ve 4,2 büyüklüğünde 2 deprem meydana geldi. Kaş açık-larında meydana gelen iki deprem ile ilgili sosyal medya hesabından açıklamalarda bulunan Deprem Bilimci Prof. Dr. Naci Görür, “Bu transform fay karaya doğru Fethi-ye-Burdur zonu ile devam edi-yor. Helen-Kıbrıs yayında çok deprem oluyor” dedi.Tuğçe ÇAM 4’te

Antalya’da peş peşe iki deprem
Antalya’da peş peşe iki depremHasyurt Esnaf ve Sanatkarlar Odası Başkanımız Hüseyin İnce ve Yönetim Kurulu Üyeleri, Antalya Esnaf ve Sanatkarlar Odası Başkanı Adlıhan Dere’yi ziyaret etti.5’te

Dere’ye İnce ziyaretDere’ye İnce ziyaret

Antalyaspor, Trendyol Antalyaspor, Trendyol Süper Lig'in ilk haftasında 
Süper Lig'in ilk haftasında 10 Ağustos bugün saat 10 Ağustos bugün saat 21.45'te sahasında yeni 

21.45'te sahasında yeni ekiplerinden Göztepe ile 
ekiplerinden Göztepe ile oynayacağı maça hazır.7’de

oynayacağı maça hazır.7’de

ANTALYASPOR'DA 
PAROLA 

GALİBİYET

Geçtiğimiz Haziran 
ayında göğsünden 
bıçaklanarak öldürü-
len Antalya Büyükşehir Belediyesi’nde güvenlik görevlisi Bekir Kılıç’ın ailesi ve avukatı etkin soruşturma istiyor. Kılıç Ailesi’nin avukatı Sibel Maden, olay anında orada olan Papatya K.’nın suça ortak olup olmadığına dair etkin bir so-ruşturma yapılmasını istedi. 6’da 

Bekir Kılıç 
cinayeti 
aydınlansın

Konyaaltı ilçesinde bulunan Doyran Göleti’nin ana damarlarından olan bir dereye regülatörü ve hidroelektrik santrali yapılması planlanırken hem bölge halkından hem siyasilerden hem de kent savunucularından büyük tepki gelmişti. ÇED toplantısı bugün yapıla-cakNizamettin ÖZMEN

DOYRAN TALANA 
DİRENECEK

Geçtiğimiz günlerde 
İstanbul’da Semih Çelik 
isimli cani tarafından 
katledilen İkbal Uzuner 
ve Ayşenur Halil için başka Akdeniz Üniversitesi kampüsü si-yaha büründü. Sosyal medya üzerinden örgütlenen öğrenciler yaşanan olaylara tepki göstermek için derslere siyah kıyafetle girdi.Arda KIR 6’da

KAMPÜS SİYAHA KAMPÜS SİYAHA 
BÜRÜNDÜBÜRÜNDÜ

 
Antalya Valisi Hulusi Şahin Eylül ayı Asayiş ve Güvenlik Toplantısı’nın ardından Jandarma, Emniyet ve Sahil Güvenlik ekipleri tarafından son bir ay içerisinde yapılan çalışmaları değerlendirdi.4’te                                         

“KADINA “KADINA 
ŞİDDETE ŞİDDETE 
TAVİZİMİZ YOK”TAVİZİMİZ YOK”

Özelleştirilen 
elektrik derhal 
devlete iade 
edilmelidir

NEDEN YENİ 
ANAYASA 
İSTENİYOR? (1)

BİNALİ EFE 
Yazısı 6.sayfada
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Antalya’da tartışmaların 

eşliğinde Kepez ilçesi Esen-

tepe Mahallesi’nde göreve 

başlayan Suriye uyruklu 

imam, yakın zamanda vatani 

görevini yerine getirmek 

için Türk askeri olacağını 

söyledi. Suriye uyruklu bir 

imamın arkasında namaz kıl-

mayı reddettiklerini söyle-

yen bir mahalleli, “Sesimizi 

duyuramadık” dedi.

Necdet Görkem SUCU 

6’da

SURiYELi iMAM SURiYELi iMAM 
ASKERE GiDiYORASKERE GiDiYOR Türkiye gündemini 

uzun süredir meşgul 

eden sokak hay-
vanlarının katlini 
içeren yasaya tepkiler 

büyürken, Ankara’da 

yaşanan hayvan 
katliamı gündeme geldi. 

Antalya Veteriner Hekimler 

Odası Başkanı Murat 

Karabayoğlu, “Bu tür 

haberler geldikçe, 

daha önce açıkladı-

ğımız çözüm önerileri 

devreye sokulmadıkça 

, bu sorun katlanarak 

büyüyecektir” dedi.

Arda KIR 4’te

“SORUN KATLANARAK “SORUN KATLANARAK 

BÜYÜYECEK”BÜYÜYECEK”

Temmuz Ayı’nda Antalya Şoförler 

ve Otomobilciler Odası ve Martı 

Tag arasında gerçekleşen davada 

haksız rekabet ileri sürülerek 

erişim engeli kararı verilmişti. 

Başkan Mehmet Ali Alkan, 

korsanla mücadelenin süreceğini 

belirtti.Arda KIR 5’te

Korsanla mücadele sürüyor
Korsanla mücadele sürüyor

Muratpaşa Belediyesi’nin borçlarından dolayı icra yoluyla Meltem Çarşısı’nın 

satışını kabul edilebilir bulmayan Fahrettin Köken, ¨Bu satışı kabul etmiyoruz. 

Ama alacaklar bunu satışa çıkaracaklar. Belediye alacaklarla bir protokol 

yapmadığı sürece çözüm üretmek olası değil. Genel bir revizyon imar planı 

yapmak gerekiyor. Muratpaşa Belediyesi, Antalya Büyükşehir Belediyesi ile 

beraber bu konuya el atmalı¨ dedi. Muratpaşa Belediyesi’nin geçtiğimiz gün 

paylaştığı ¨Bugüne kadar hiçbir esnafımıza ödememizi aksatmadık şimdi bu 

ödeme süresini daha belirgin hale getiriyoruz¨ paylaşımına yönelik konuşan 

Köken, ¨Güzel, çok güzel. Elbette bir şey almışsan borcunu da ödeyeceksin. 

İnşallah öderler Meltem'in borcunu da¨ dedi.Dilan ANDIÇ 

DURDURUN BU SATIŞI
Meltem Çarşısı’nın Antalya 

Gayrimenkul Satış İcra Dairesi 

tarafından 100 milyon 215 bin 

TL’den satışa çıkarılmasına 

yönelik konuşan Antalya 

Büyükşehir Belediye Meclisi’nin 

eski üyesi ve ünlü imar 

hukukçusu Fahrettin Köken, 

yardım çağrısında bulundu. 

MELTEM’İN SATIŞI KABUL EDİLEMEZ

Meltem’in gözde noktası olan Meltem Çarşısı, Muratpaşa 

Belediyesi’nin borçlarından dolayı icralık oldu. Geçmiş 

yıllardan günümüze kadar çeşitli hizmetlerde bulunan 

Meltem Çarşısı Antalya Gayrimenkul Satış İcra Dairesi 

tarafından 100 milyon 215 bin TL’den satışa çıktı. 

Geçmişte Meltem’e büyük hizmet veren alanın satışına 

karşı çıkan ünlü imar hukukçusu Fahrettin Köken, 

¨Meltem Çarşısı kamuya mâl olmuş bir alan. İcra 

marifetiyle de olsa, kamunun ve belediyenin elinden çıkıp, 

özelleşmesini kabul etmek olası değil¨ ifadelerini kullandı.

TEHLİKE ÇANLARI ÇALIYOR 

HATİCE AKKILIÇ
Yazısı 4.sayfada

BİR FİKRİM VAR
Kafanız 
değişmezse 
vücudunuz 
değişsin

Alevi-Bektaşi 
Cemevi Daire 
Başkanlığı 

Antalya Gayrimenkul Satış İcra Dairesi, tara-

fından 100 milyon 215 bin Lira’dan satışa çı-

kan tapuda Bahçelievler Mahallesi 5015 ada 

6 parselde gözüken Meltem Mahallesi’nde 

bulunan Meltem Çarşısı’nın satışına Meltem 

sakinlerinden tepkiler büyüyor.  Muhtar Sarı, 

“Meltem halkı adına her türlü mücadeleyi 

vereceğim” dedi.Arda KIR 6’da

MELTEM DiRENiYOR!
Antalya gündemine taşıdığımız Muratpaşa Belediyesi’nin mülkiyetindeki Meltem 

Çarşısı’nın icra sebebiyle satışa çıkmasına tepkiler yükselirken Meltem Mahalle 

Muhtarı Ömer Engin Sarı, satışın iptali için imza kampanyası başlattı. Kampanyaya ilk 

imzayı atan Muhtar Sarı, “Meltem’i savunacağız” diyerek kampanyaya destek istedi.

 “MELTEM İÇİN MÜCADELE EDECEĞİZ”
Yönetim Kurulu Başkanı Yusuf 

Hacısüleyman, Yönetim Kurulu 

Başkan Yardımcısı Hakan Pakalın 

ve Yönetim Kurulu Üyesiz Özgür 

Karagöz ile birlikte, TOBB Antalya 

Genç Girişimciler Kurulu İcra 

Komitesi Başkanı Ramazan Dikmen ve İcra Komitesi 

Üyeleri ile bir araya geldi.5’te

“MÜCADELEMiZ “MÜCADELEMiZ 
SÜRECEK”SÜRECEK”

 Antalya'nın Kaş ilçesinde dün peş 

peşe 4,1 ve 4,2 büyüklüğünde 2 

deprem meydana geldi. Kaş açık-

larında meydana gelen iki deprem 

ile ilgili sosyal medya hesabından 

açıklamalarda bulunan Deprem 

Bilimci Prof. Dr. Naci Görür, “Bu 

transform fay karaya doğru Fethi-

ye-Burdur zonu ile devam edi-

yor. Helen-Kıbrıs yayında çok 

deprem oluyor” dedi.Tuğçe 

ÇAM 4’te

Antalya’da peş peşe iki deprem
Antalya’da peş peşe iki deprem

Hasyurt Esnaf ve Sanatkarlar Odası Başkanımız 

Hüseyin İnce ve Yönetim Kurulu Üyeleri, Antalya 

Esnaf ve Sanatkarlar Odası Başkanı Adlıhan Dere’yi 

ziyaret etti.5’te

Dere’ye İnce ziyaretDere’ye İnce ziyaret

Antalyaspor, Trendyol Antalyaspor, Trendyol 

Süper Lig'in ilk haftasında 
Süper Lig'in ilk haftasında 

10 Ağustos bugün saat 10 Ağustos bugün saat 

21.45'te sahasında yeni 21.45'te sahasında yeni 
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ANTALYASPOR'DA 
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GALİBİYET

ÇARŞI KAMUDA KALMALI
8 Kasım 2024 Cuma günü saat 10.10’da sonlanacak ihaleye 
henüz teklif yapılmazken, Muratpaşa Belediyesi’nin 
kamulaştırmasız el atma borçları sebebiyle icra yoluyla 
100 milyon 215 bin TL’den satışa çıkan çarşının 14 milyon 
TL’lik borç için satışa çıktığı öğrenildi. Halk çarşının kamuda 
kalmasını isterken CHP Antalya Kurucu İl Yöneticisi Mustafa 
Öztürk, Büyükşehir Belediyesi’nin alanı alarak sosyal 
tesis alanına çevirmesini önerdi. Konuyla ilgili Büyükşehir 
Belediyesi’nin adım atıp atmayacağı bilinmiyor.

MELTEM’DE BAŞKA TAŞINMAZI YOK

GÖNÜLLERDE 
YAŞAYAN TEK 
LİDER

YAVRU MHP’Mİ 
MERKEZ 
SİYASET Mİ?

Demokrat Parti Kumluca İlçe 
Başkanı Ramazan Hoyrazlı, 
Akdeniz Üniversitesi Kumluca 
Sağlık Bilimleri Fakültesi'nin 

kapatılacağına dair iddiaları 
gündeme taşıyarak Kumluca'nın 
geleceği için endişelerini dile 
getirdi.Tuğçe ÇAM 4’te

FAKÜLTEYE FAKÜLTEYE 
DOKUNMAYINDOKUNMAYIN

5 Kasım sabahı Antalya Halkevleri üyesi 12 kişi 1 Mayıs’ta 
Dev-Genç marşı ve sloganlar gerekçe gösterilerek gözaltına 
alınmıştı. 12 üyenin serbest bırakıldığı öğrenildi.Arda KIR 4’te

Halkevleri üyeleri 
serbest bırakıldı

Eğitim-İş Antalya 1 
Nolu Şube Başkanı 
Sadık Acar, üniversite 
özerkliğine dikkat 
çekerek YÖK’ün 
kaldırılması gerekti-
ğini ifade etti. Başkan Acar, 
“12 Eylül darbesinin mirası 

olan YÖK kaldırıl-
malı, üniversiteler 
siyasi otoritelerden 
bağımsız, demokra-
tik birer eğitim ve 
araştırma kurumu 

olarak yeniden yapılandırıl-
malıdır” dedi.4’te

“ÜNİVERSİTE ÖZGÜRLÜĞÜ “ÜNİVERSİTE ÖZGÜRLÜĞÜ 
İÇİN YÖK KALDIRILMALI!”İÇİN YÖK KALDIRILMALI!”

Sağlık ve Sosyal Hizmet Emekçileri 
Sendikası (SES) Antalya Şubesi 1 
Kasım 2024 günü yürürlüğe giren 
Aile Hekimliği Yönetmeliğinin geri çekilmesi ve Vergide Adalet 
talebiyle eylem yaptı. SES Antalya Şube Eş Başkanı Dr. Kaan 
Taşer, “Baskıcı ve hak kayıplarını içeren düzenlemelere ve uy-
gulamalara karşı mücadelemiz sürecek” dedi.Tuğçe ÇAM 5’te

“BASKICI DÜZENLEMELERE 
DİRENECEĞİZ”

Cumhuriyet Halk Partisi Antalya İl Başkanı Nail 
Kamacı Ankara’da CHP Genel Başkanı Özgür Özel’i 
ziyaret etti. Başkan Kamacı, “Antalya'nın selamını 
götürdüm. Destekleri ve misafirperverliği için 
teşekkür ediyorum. Antalya'ya çok selamları var” 
dedi.Tayfun AKYATAN

KAMACI’DAN 
GENEL BAŞKAN 
ÖZEL’E ZİYARET


